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優惠編號 Promotion Code : TVBHUST1909  myTV SUPER – Corp 201907a 

MyTV Super Limited   www.mytvsuper.com          查詢熱線 Hotline : 2399-9666 

重要事項 IMPORTANT NOTES: 
1. 此表格必須以英文正楷清楚填寫。 

PLEASE COMPLETE THIS FORM IN ENGLISH IN LEGIBLE BLOCK LETTERS. 
2. 填寫此表格前，請詳閱《myTV SUPER服務條款》及《myTV SUPER服務個人資

料收集聲明》（總稱「該文件」）。該文件可於 myTV SUPER 網址

(www.mytvsuper.com) 或向銷售人員或 myTV SUPER客戶服務部索取。 閣下提

供此表格于 MyTV Super Limited（下稱「本公司」），即表示已閱畢並同意該文件

的所有條款及細則。 

Please read “myTV SUPER Terms of Service”  and “Personal Information 

Collection Statement for myTV SUPER Service” (collectively, the “Documents”) 
before completing this form. The Documents are available on myTV SUPER’s 
website (www.mytvsuper.com) or upon request from sales representatives or myTV 
SUPER’s Customer Service Department. The submission of this form to MyTV Super 
Limited (“we” or “Company”) denotes that you have read and agreed to all the 
terms and conditions in the Documents. 

 
 

B myTV SUPER 服務資料 myTV SUPER SERVICE INFORMATION 
 

最少訂購期限 Minimum Commitment Period:    12 個月 5 (12 MONTHS)5 

 

服務組合(租用計劃)  SERVICE PLAN  (Rental Scheme): 

 
 

此組合包括 : 基本組合、TVB外購節目點播組合、 

myTV SUPER電影組合、myTV SUPER 荷里活電影組合、天映邵氏電影點播組合、 

高先電影點播組合、美亞電影點播組合 及 tvN Movies點播組合。7
 

  

豁免 1個 跨屏幕同時睇 服務月費。11,12,13,14  (額外附送: myTV SUPER精選禮品)15 
  

有關服務組合內容詳情請瀏覽以下網址 :  

 https://www.mytvsuper.com/tc/service_charge 
 

 
This offer includes : Basic Pack, TVB Premium SVOD, myTV SUPER Movie Pack, 
myTV SUPER Hollywood Movie Pack, Celestial Shaw Movies SVOD Pack, 
Golden Scene Movie Pack, Mei Ah Movie Pack and tvN Movies Pack. 7

 
 

Waive 1 Multi-view service fee.
 11,12,13,14

    (Extra Offer : myTV SUPER Premium Gift)
15

 
 

Please visit the following website for Service Plan details : 
 https://www.mytvsuper.com/en/service_charge 
 

優惠月費 4,5 SPECIAL MONTHLY FEE 4,5    港幣 88 圓正 (HKD 88.00)                                  
 

C  付款及授權       PAYMENT & AUTHORIZATION 

信用卡類型 CREDIT CARD TYPE                 VISA    MASTER 
 

持卡人英文姓名 (須與信用卡相同) 

CARDHOLDER NAME IN ENGLISH (Same as printed on the CREDIT CARD) 
 
 

信用卡號碼  CREDIT CARD NUMBER 

 
 

信用卡有效日期 EXPIRATION DATE OF CREDIT CARD (MM/YY) 

 
 
本人謹此授權MyTV Super Limited從本人上述之信用卡戶口中扣除上述服務組合的服務費用。 

I hereby authorize MyTV Super Limited to charge all service fees due for the above Service Plan to 
my credit card specified above. 
 

信用卡持有人簽署 (必須與信用卡簽署式樣相同) 

Signature of Cardholder (Signature should correspond with the specimen signature of the credit card) 
 
 
 

X 
                                                      

 

D    條款及細則    TERMS AND CONDITIONS 
 

1. 「myTV SUPER 特選企業員工專享優惠計劃」（下稱「此優惠計劃」）由 MyTV Super Limited（下稱「本公司」）提供，僅限於上述指定企業之員工（下稱「合資格員工」）訂購。 

2. myTV SUPER服務只供十八歲或以上人士登記及於香港境內使用。 

3. 合資格員工參加此優惠計劃，即代表已閱讀、接受、並且同意受本條款及細則及載於 http://www.mytvsuper.com/tc/tos的《myTV SUPER服務條款》約束。 

4. 每位合資格員工只可訂購此優惠計劃一次，並於申請時提交職員證副本以作核實。成功訂購之 myTV SUPER解碼器將派送至合資格員工登記時所提供的住宅地址。 

5. 此優惠計劃設有最少訂購期限。如合資格員工於最少訂購期限屆滿前因任何原因選擇終止本服務合約，閣下承諾（a）向本公司發出 30日的事先書面通知；並（b）向本公司支付載於服

務條款內的相關終止費用。於最少訂購期限屆滿後，本公司將繼續以按月形式為閣下提供 myTV SUPER服務，並向閣下收取每月 HK$88之月費或本公司通知的收費。閣下可向本公司發出

30日的事先書面通知終止按月服務。 

6. 此服務組合將會在以下日期正式啟動及生效（以較早者為準）：（a）myTV SUPER服務啟動日期，（b）在閣下收到／領取 myTV SUPER解碼器滿 48小時後，或（c）在上述領取／送貨期限

完結滿 48小時後。 

7. 合約期內可免費觀賞精選基本頻道組合。 

8. myTV SUPER解碼器需要連線至互聯網及以 HDMI線連接電視才可使用，並不支援 HDMI分插器。 

9. 4K畫質只適用於部份點播節目，並須以 4K兼容裝置透過 myTV SUPER解碼器連接 12 Mbps或以上之寬頻網絡收看。 

10. myTV SUPER服務的配置基本要求，可參照 http://www.mytvsuper.com/tc/userguide。 

11. 合資格員工於合約期內可享跨屏幕同時睇服務的月費豁免。閣下須負責透過任何流動裝置連接 myTV SUPER服務所引起的任何通訊或數據傳訊費用。 

12. 跨屏幕同時睇服務只適用於現有解碼器基本組合客戶配對 myTV SUPER 應用程式或網頁版使用。閣下每次觀看及配對時可選擇配對 myTV SUPER 應用程式或網頁。當基本組合合約期屆滿

或因任何原因終止，即使跨屏幕同時睇服務的最少訂購期限還未屆滿，跨屏幕同時睇服務亦將與基本組合合約期同時自動終止，而所有已支付的費用將不會被退還或抵銷。閣下在訂購

跨屏幕同時睇服務前，請先查核基本組合的剩餘合約期。跨屏幕同時睇服務不適用於 myTV SUPER 應用程式或網頁版服務計劃。 

13. 每個跨屏幕同時睇服務每月可轉換配對裝置[或瀏覽器]不多於 3次。清除 cookie或刪除應用程式後，需重新配對，此動作亦會相應扣減轉換配對裝置或瀏覽器的次數。本公司就有關轉換

配對裝置及轉換次數的記錄為最終的, 客戶不得異議。 

14. 跨屏幕同時睇所提供的內容可能基於各種原因(如第三方的限制或約束）而不能透過某一類瀏覽裝置瀏覽或連接，或與電視收看的內容有所不同，本公司對此概不負責。 

15. 合資格員工成功訂購此優惠計劃將額外獲贈 myTV SUPER 精選禮品 (16GB「Robobuddy USB 3.0 隨身碟」) 一個，禮品數量有限，送完即止。禮品將於此服務組合正式啟動及生效後 6-8

個星期內寄出予客戶(英文派遞地址)。 

16. 本公司保留權利，在不論有否作出通知的情況下，隨時更改、更換或取消任何節目、頻道、組合及/或任何內容（不論已宣傳與否）。本公司概不因有關更改、更換或取消而承擔任何責

任。如有任何爭議，本公司保留最終決定權。 

17. 本條款及細則受香港特別行政區法律所管轄及解釋。香港特別行政區的法院對本服務條款的爭議有專屬司法管轄權。 

18. 本服務條款以英文為原稿，中文為譯本，如中英文版本有所衝突，當以英文版本為準。 

 

myTV SUPER 特選企業員工專享優惠計劃 - 申請表 myTV SUPER Special Plan for Designated Corporate Staff - Application Form 

只限 香港科技大學 員工 For staff of Hong Kong University of Science and Technology only 

 

A 申請人資料 1,2 APPLICANT INFORMATION 1,2  
 (* 必須填寫 Required Field) 

*英文姓名 (須與香港身份證/護照相同)  先生 MR.  太太MRS. 女士MS. 

*NAME IN ENGLISH (Same as printed on HKID / Passport) 
 

 
中文姓名 (須與香港身份證/護照相同)  . 

NAME IN CHINESE  
(Same as printed on HKID / Passport) 
 
 

*香港身份證/護照號碼頭四字 

*First 4 Digits of HKID CARD / 
PASSPORT NO. 
 
 

*英文派遞地址 DELIVERY ADDRESS IN ENGLISH 

 
 

 
 
 

 
 

香港 HK  九龍 KLN  新界 NT 

*公司名稱 COMPANY NAME: 

 
 

*出生月份 
MONTH OF BIRTH: 

 

*出生年份 
YEAR OF BIRTH: 
 

*職員証號碼 STAFF CARD NO.: 

 
 

*流動電話 MOBILE PHONE NO.: 

 

職位 POSITION: 

 
 

住宅電話 HOME PHONE NO.: 

 
 

*電郵地址 E-MAIL ADDRESS: 

 
 

http://www.mytvsuper.com/
http://www.mytvsuper.com/
http://www.mytvsuper.com/
https://www.mytvsuper.com/tc/service_charge
https://www.mytvsuper.com/en/service_charge


優惠編號 Promotion Code : TVBHUST1909  myTV SUPER – Corp 201907a 

MyTV Super Limited   www.mytvsuper.com          查詢熱線 Hotline : 2399-9666 

1. ‘myTV SUPER Special Plan for Designated Corporate Staff’ (the “Special Plan”) is provided by MyTV Super Limited and is only applicable to staff of the Designated Corporation specified above 
(“Eligible Staff”). 

2. You must be of 18 years of age or over to apply and register for the myTV SUPER Service. myTV SUPER is only available for use in Hong Kong. 
3. Eligible Staff, who subscribe for the Special Plan, will be deemed to have read, accepted and agreed to be bound by these terms and conditions and the "myTV SUPER Terms of Service" available at 

http://www.mytvsuper.com/en/tos. 
4. Each Eligible Staff may subscribe for the Special Plan once only (limited to one purchase) and the applicant must submit a copy of a valid staff card together with this application for verification.  

myTV SUPER Box will be delivered to the address which the Eligible Staff provided during registration. 
5. Minimum Commitment Period applies to this service. If you choose to terminate this service contract for any reason before the expiry of the Minimum Commitment Period, you undertake to (a) give 

us 30 days' written notice in advance; and (b) pay us the termination fees described in our Terms of Service. Upon the expiry of the Minimum Commitment Period, we will continue to provide you 
with myTV SUPER service on a monthly recurring basis at a monthly rate of HK$88 or such other rate as Company may advise. You may terminate such monthly service by giving us 30 days written 
notice in advance. 

6. The Contract Period of the Service Plan commences on whichever is earlier: (a) the date on which my TV SUPER Service is activated; (b) forty-eight (48) hours after you have received/collected the 
myTV SUPER Box; or (c) forty-eight (48) hours after the end of the collection period of the myTV SUPER Box. 

7. Free Premium Basic Pack within the contract period. 
8. myTV SUPER Box requires HDMI connection to TV (HDMI splitters are not supported) and Internet connection. 
9. 4K Contents are only available in 4K-resolution through the use of myTV SUPER Box connected with a broadband network of at least 12 Mbps. 4K Contents are viewable only on 4K capable devices. 
10. Please refer to http://www.mytvsuper.com/en/userguide for the basic requirement of myTV SUPER Service. 
11. Eligible Staff can enjoy myTV SUPER Multi-view service with the monthly fee waived during the contract period. You are responsible for any data usage costs incurred in accessing myTV SUPER service 

via any mobile devices. 
12. myTV SUPER Multi-view service is only applicable to existing Basic Pack customers of myTV SUPER box for pairing its services with myTV SUPER App and/or web service for use. You may choose to 

pair myTV SUPER box services with either myTV SUPER App and/or web service at any one time and during each viewing. Upon termination or expiry of the Basic Pack for whatever reason, myTV 
SUPER Multi-view service will be automatically terminated at the same time disregard of its Minimum Commitment Period and no refund or offset of fees paid will be provided. You are required to 
check the remaining contract period of the Basic Pack before subscribing to any myTV SUPER Multi-view service. myTV SUPER Multi-view service is not applicable to myTV SUPER App or Web service 
plan. 

13. Each myTV SUPER Multi-view service can switch to other compatible pairing device [or internet browser] for 3 times a month at maximum. If cookie is cleared or App is deleted, you are required to 
pair device again and the number of times of switching device or internet browser will be reduced accordingly. Our record of your switching and pairing device and the number of times of your 
switching and pairing shall be final and without dispute. 

14. Content on myTV SUPER Multi-view accessible through one viewing device may not be viewed or accessible through other viewing devices, or such content on myTV SUPER Multi-view may differ 
from that delivered on TV due various reasons such as limitations or restrictions from third party. We are not liable for such inaccessibility or difference. 

15. A myTV SUPER Premium Gift (16GB「Robobuddy USB 3.0 Flash Drive」) will be offered for subscribing the Special Plan while stock lasts.  The Gift will be sent to the applicant (Delivery address in 

English) within 6-8 weeks from the activation of this service contract. 
16. We reserve the right to change, replace or cancel any program(s), channel(s), pack(s), and/or content(s) (whether advertised or not) at any time with or without notice. We accept no liability for any 

such change, replacement or cancellation. In case of any dispute, we reserve the right of final determination. 
17. These terms and conditions are governed by and shall be construed in accordance with the laws of the Hong Kong Special Administrative Region. Disputes arising therefrom shall be exclusively 

subject to the jurisdiction of the courts of Hong Kong. 

18. If there is any inconsistency or conflict between the English and Chinese versions, the English version shall prevail. 
 

E  聲明    DECLARTION 
1. 本人已年滿 18歲，以上所提供的資料及證明文件屬最新、完整、真實及準確無誤。                                  

I have attained the age of 18 and all the above information and documents provided to MyTV Super Limited is up-to-date, complete, true and correct. 
2. 本人謹此聲明本人現時為香港科技大學僱員，並已明白上述優惠計劃僅限於香港科技大學員工訂購。 

I hereby declare that I am the employee of Hong Kong University of Science and Technology, and I understand that the Special Plan specified above is only applicable to the staff of 
Hong Kong University of Science and Technology. 

3. 本人明白及同意上列服務計劃內部分頻道、頻道內之節目及內容由第三方供應商提供，因此有可能因 MyTV Super Limited控制範圍以外的情況而更改、更換或取消，而本公

司亦不會對個別頻道、頻道內之節目或內容的供應、完整性或播放持續性作任何聲明、應允、擔保、承諾或保證。 

I fully understand and agree that certain channels, programmes and contents within the above Service Plan are provided by third party content providers and such channels, 
programmes and content may be varied, replaced or withdrawn beyond Company’s control. We do not make any representation, promise, warranty, undertaking or guarantee as to the 
supply, completeness and continuity of any particular channel, or any programme or content thereof. 

4. 本人明白myTV SUPER服務由MyTV Super Limited提供，並明白myTV SUPER服務的提供均受本公司載於myTV SUPER網頁(http://www.mytvsuper.com/tc/tos) 不時修訂之《myTV 

SUPER服務條款》約束。本人確認已閱畢及同意受上述條款及細則及《myTV SUPER服務條款》的條款與細則約束。 

I understand that myTV SUPER is a service provided by MyTV Super Limited, and acknowledge that the provision of myTV SUPER service will be subject to the “myTV SUPER Terms of 
Service” which may be specified by Company in myTV SUPER website (http://www.mytvsuper.com/tc/tos) from time to time. I confirm that I have read and agreed to be bound by the 
above terms and conditions and the terms and conditions specified in "myTV SUPER Terms of Service". 

5. 本人已詳閱《收集個人資料聲明》及明確同意 MyTV Super Limited使用本人以上提供的個人資料，作 myTV SUPER服務《收集個人資料聲明》內指明的用途。 

I have read the myTV SUPER service’s Personal Information Collection Statement and agree to give explicit consent to MyTV Super Limited to use my personal information provided 
above for the purposes as specified therein. 
 

申請人同意書   (請在以下適當空格加上「」(剔) 號，然後於下方簽署。) 

APPLICANT’S CONSENT   (Please tick the box(es) as appropriate and sign at the bottom of this form) 
 

MyTV Super Limited擬使用閣下的稱謂、姓名、地址、電話號碼、電郵地址及使用 myTV SUPER服務的記錄作為促銷以下產品及服務：(a) 本公司的產品及服務；(b) 本公

司及 TVB集團（如電視廣播有限公司）提供的及與其相關的消息、獎賞、宣傳及其他活動；(c) 本公司與其他商戶及業務伙伴向 myTV SUPER服務用戶共同推廣與以下產

品、服務或行業有關的折扣及其他優惠：娛樂、媒體及公共關係、電訊、零售、休閒及體育、食物及飲料、交通及旅遊、軟件及遊戲、教育、環境、健康及健身、非牟

利、資訊科技、社交網絡、親子育兒、金融及地產。本公司只會在取得閣下的同意後，才如此使用閣下上述的個人資料。 

MyTV Super Limited intends to use your salutation, first name and surname, address, telephone numbers, email address, and record of use of myTV SUPER service for marketing of 
the following services and products: (a) Company’s products and services;(b) news, rewards, promotions and events related to or offered by Company and the TVB Group, such as 
Television Broadcasts Limited; (c) joint promotion with merchants and business partners offering discount and other benefits to customers of myTV SUPER service, from and in 
relation to goods and services of or relating to the following industries: entertainment, media and public relations, telecommunications, retail, leisure and sports, food and beverage, 
transportation and tourism, software and games, education, environmental, health and wellness, non-profit, information technology, social networking, parenting financial and 
property. Company may only so use your aforesaid personal information with your consent. 
 
 

本人同意 MyTV Super Limited可使用本人的上述個人資料作以上推廣用途。 

I agree that MyTV Super Limited may use the aforesaid personal information for direct marketing purpose as stated above.   是 YES   否 NO 

 
 

申請人簽署 SIGNATURE OF APPLICANT 

 

X 
                                                      
 
 
  英文姓名 NAME IN ENGLISH                             

 
 
  日期 DATE                                            

 

註 : 

請填妥此申請表格並連同申請人的員工證影印本以電郵方式投寄至本司 

郵箱 staff.reg@mytvsuper.com; 本司客戶服務部收到申請後，將派員致電 

 閣下跟進並確定送貨安排事宜。 

 
Notes : 
Please fill in your application form, enclose copy of your staff card and email to 
staff.reg@mytvsuper.com.  Our Customer Care Department will contact you to 
confirm the order and arrange the delivery upon receipt your application. 

 

 

http://www.mytvsuper.com/
http://www.mytvsuper.com/tc/tos
http://www.mytvsuper.com/tc/tos
mailto:staff.reg@mytvsuper.com
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